
dr Marcin N owak 

Radny Miasta Lublin 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Lublin 

Lublin, dn. 28.04.2021 r. 

Szanowny Pan 

Dr Krzysztof Żuk 

Prezydent Miasta Lublin 

za pośrednictwem 

Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

Interpelacja w sprawie zezwolenia na organizację lubelskiej giełdy staroci 

W związku z rządowymi zapowiedziami odmrożenia gospodarki, zwracam się z 

prośbą o umożliwienie organizatorom lubelskiej giełdy staroci, zorganizowania kolejnych 

cyklicznych imprez o tym charakterze i wydanie stosownych zezwoleń w tym zakresie. 

Z docierających do mnie infonnacji, wynika, że w miesiącu kwietniu, organizatorzy 

otrzymali infonnację z Zarządu Dróg i Mostów, o braku możliwości rozpatrzenia wniosków 

w maju i czerwcu. Proszę zatem, by zostało to pozytywnie rozstrzygnięte po złożeniu przez 

nich stosownych dokumentów. 

Po raz kolejny podkreślić chciałbym z całą wyrazistością, że lubelska giełda staroci 

na trwałe zapisała się w miejskim krwiobiegu, stanowiąc imprezę cyklicznie gromadzącą 

setki wystawców i tysiące uczestników. 

Z wyrazami szacunku 


